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Bruce Lee Enterprises Announces Website Launch and Major Expansion of Brand

Projects Include Film, Television and Licensing 

LOS ANGELES--(BUSINESS WIRE)--Shannon Lee, daughter of Bruce Lee and CEO of Bruce Lee Enterprises and LeeWay Media is announcing a major expansion of the Bruce Lee brand. Her organization has launched a flagship website, BruceLee.com, and is actively engaged in an ambitious program of licensing name and likeness rights and creating original film and television productions. Upon reacquiring her family’s merchandising rights from Universal Studios, Shannon has opened an in-house licensing division, Bruce Lee Enterprises (BLE), and LeeWay Media Group, a production company dedicated to the perpetuation of the Lee legacy through new media works.
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“BruceLee.com will be the beacon of all things Bruce Lee on the Internet,” said Shannon Lee. “The site will include everything from facts about Bruce Lee to digital content to merchandise. I’ll also be writing a blog. My father’s fans have been asking for a place to find information and communicate with each other. This site will be a meeting place for our community.”

LeeWay Media Group, the television and film production company, is actively coordinating a slate of film and television productions. Projects in development include a Chinese language biopic directed by noted Hong Kong director Andrew Lau, an animation project with Waddell Media and Ireland-based Flickerpix, a CG action film, and a Broadway musical from veterans David Henry Hwang (M Butterfly), Stuart Oken (Lion King), Director Bartlett Sher (South Pacific), and David Yazbek (The Full Monty).

Recently completed projects include a 50-part television biography of Bruce Lee that aired in China on CCTV and How Bruce Lee Changed the World, which aired on the History Channel.

Bruce Lee Enterprises (BLE), the licensing company, has been focused on a slate of merchandising and advertising deals that include Pepsi Cola, Nokia, Lucky Brand Jeans and Charter Communications. “The ethos of Bruce Lee - action, power, grace and style - provides a broad base appeal that we are just beginning to realize,” says Alex Stephens, VP of Licensing at BLE. “Bruce smashed racial, gender and generational barriers during his lifetime and our partners understand that his image enables them to market products to a broad and attractive demographic.”

BLE also announced that Greenlight, a media licensing, talent and rights representation consultancy has been selected to represent the rights of Bruce Lee for advertising and endorsements world-wide.

BLE has declared an aggressive program to protect the integrity of the Bruce Lee brand in the United States and internationally. Kris Storti, COO and General Counsel, will coordinate this program. Says Storti, “We are re-doubling our efforts around the world. We are absolutely committed to a vigorous protection of the Bruce Lee brand and our intellectual property, and plan to pursue legal action whenever necessary. This, unfortunately, includes the recently announced biopic by JA Media and Robert Lee.”

The Bruce Lee Foundation, (bruceleefoundation.org) a non-profit organization, will be holding a convention at the Sheraton Universal Hotel in Los Angeles, November 13-15 which is open to the public. Linda Lee Cadwell, Foundation Chairperson and wife of the late Lee says, “We continue to be moved by the outpouring of affection and respect for Bruce around the world.” The Foundation provides scholarships and educational programs, as well as a long term goal of creating the Bruce Lee Action Museum.

“Our goal is simple,” says Shannon. “It is to continue to inspire people through my father’s legacy. There is a lot of value in continuing to put that energy out into the consciousness.”

Корпорация Брюса Ли объявляет о создании веб-сайта и раскручивании бренда

Проекты включают телевизионный и лицензионный фильм/ Проекты: кино, телевидение и лицензирование
· Пресс релиз
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Лос Анджелес (BUSINESS WIRE) – Шэннон Ли, дочь Брюса Ли, являющаяся исполнительным директором Брюс Ли Enterprises и  LeeWay Media объявляет о раскручивании бренда Брюса Ли. Ее компания запустила ведущий сайт BruceLee.com, и принимает активное участие в претенциозной программе по лицензированию имени и прав на изображения, создания оригинального кино и телевизионной продукции.  После приобретения права «раскрутки» своей фамилии от Universal Studios, Шэннон открыла собственное отделение Bruce Lee Enterprises (BLE) и LeeWay Media Group – компанию, призванную сохранить наследие Ли в новых работах в средствах массовой информации.
BruceLee.com будет маяком среди интернет-сайтов о Брюсе Ли», сказала Шэннон Ли. "Там будет все – начиная с фактов о Брюсе Ли до продажи мультимедиа. Я также буду вести  блог. Поклонники моего отца давно ждали подобный сайт, где можно было бы найти информацию и пообщаться друг с другом. Он станет местом встречи нашего сообщества».
Leeway Media Group – телевизионная и кинопроизводственная компания – активно координирует реестр кино- и теле - продукции. Проекты,  находящиеся в разработке, включают: биографический фильм гонконгского режиссера Эндрю Лау на китайском языке, совместный анимационный проект Waddell Media и Flickerpix, боевик с использованием компьютерной графики, а также бродвейский мюзикл от ветеранов данного жанра Дэвида Генри Хванг («Мадам Баттерфляй»), Стюарта Оукена («Король Лев»), режиссера Бартлетта Шера («Юг Тихого океана»), и Давида Язбека («Мужской стриптиз»).

К недавно завершенным проектам можно отнести 50-ти серийную телебиографию Брюса Ли, которую показали в Китае на ССTV  и  «Как Брюс Ли изменил мир», вышедший на The History Channel.

Брюс Ли Enterprises (BLE) – лицензионная компания – нацелена на продвижение и рекламирование таких компаний, как Пепси Кола, Nokia, Lucky Brand Jeans и Charter Communications. «Основные достоинства Брюса Ли – ловкость, сила, грация и стиль – вот что привлекают широкую аудиторию, и мы сейчас начинаем использовать это в наших проектах», говорит Алекс Стивенс, вице-президент по лицензированию BLE. "Брюс в течение своей жизни разрушил расовые предрассудки  и возрастные барьеры, и наши партнеры понимают, что его образ в качестве рекламы способствует увеличению сбыта их товаров широкому кругу покупателей».
BLE также объявил, что права использования бренда Брюса Ли в рекламе во всем мире предоставлено Greenlingt – консалтинговой компании по  лицензированию и правовому представительству.
BLE провозгласила решительную программу защиты неприкосновенности бренда Брюса Ли в Соединенных Штатах и за рубежом. Крис Сторти – директор по производственным вопросам и одновременно генеральный советник – будет ее координировать. «Мы удваиваем наши усилия во всем мире по защите  бренда Брюса Ли и нашей интеллектуальной собственности,  и намерены возбуждать судебные производства в случае необходимости. Это, к сожалению, касается недавно вышедшего  фильма-биографии от JA Media режиссера Роберта Ли.
Некоммерческая организация фонд Брюса Ли (bruceleefoundation.org) проведет открытое для общественности собрание в отеле Sheraton Universal в Лос-Анджелесе, с 13 по 15 ноября. Линда Ли Кадвелл, председатель Фонда и супруга покойного Ли признается: "Мы тронуты тем, как во всем мире поклонники выражают любовь и уважение Брюсу.» В настоящее время фонд предоставляет стипендии, проводит образовательные программы, а также  планируется создать музей боевых искусств Брюса Ли.

 «Наша цель проста ", - говорит Шэннон. " Есть много ценностей, которые мы хотим донести до сознания людей. Наследие моего отца должно продолжать служить людям и вдохновлять их».
http://www.tony-jaa.ru/
3 121, 3 689

